
 

 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 25.10.2019 

v 11:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Řitka 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, Marie Léblová, Martin Bartůněk, Ing. Karel Vašut, 

Miloslav Matoušek, Radek Sňozík 

Omluveni: Ludvík Filípek, Jaroslav Papež, Ivo Leitner 

    Hosté: viz prezenční listina. 

Zapisovatelkou zápisu byla navržena a schválena: p. Věra Macháčková  

Navržení a schválení ověřovatelé: p. Marie Léblová a p. Martin Bartůněk 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 11:00 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

 

Program zasedání: 

1) Projednání a schválení ukončení financování ČOV 

2) Schválení doplacení MŠ rozdílu v úhradách elektrické energie 

3) Schválení záměru tvorby RO 

 

 

Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka: 

 

Před samotným přistoupením k jednotlivým bodům programu se starosta zeptal přítomných 

zastupitelů, zda má někdo námitky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva nebo dnešnímu 

programu. Námitky nikdo neměl.  

 

 

 

 

 



 

Bod č. 1 programu:  

ČOV je převzata a je ve zkušebním provozu. Nicméně nastala doba na doplacení akce. Přišla nám 

finální částka dotace. Podmínkou ve smlouvě o poskytnutí dotace, je zaplacení celé zbývající 

spoluúčasti do 10 kalendářních dnů od přijetí platby, která pro obec činí 900 000 Kč. Poslední část 

dotace ve výši cca 3,3 milionu Kč byla obci připsána na účet bez avíza v pátek po pracovní době takže 

ke čas pro zajištění platby naší spoluúčasti tím byl značně zkrácen, neboť se jedná o kalendářní dny, 

nikoliv pracovní. V daný moment obci chybělo do celé částky, jež byla povinna uhradit 400.000,- Kč. 

Pokud by obec nezaplatila včas a kompletní částku, hrozila by zahájení řízení pro rozpočtovou 

nekázeň s případnou pokutou  a vrácením celé dotace . Z tohoto důvodu byla oslovena naše banka, 

která by sice s poskytnutím překlenovacího úvěru souhlasila, ale nestačila by jej v tak krátké lhůtě 

schválit a administrativně zpracovat. Proto, aby byly chráněny svěřené veřejné prostředky a obec 

postupovala s péčí řádného hospodáře, již existovala jediná možnost a to byla půjčka od 

nebankovního sektoru, kde se však úrokové sazby pohybují u finančních společností na vysokých 

procentech a proto jsme požádali společnost UNIPRAG o výpomoc, vzhledem k dlouhodobé dobré 

spolupráci, a to o půjčku 400.000,- Kč na 2 měsíce. Následně byl tento postup ještě konzultován 

s právníky a kontrolními orgány hospodaření obcí, byla vypracována smlouva o půjčce, která se 

zastupitelstvu předkládá s návrhem ke schválení 

Usnesení č. 1: 

Vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny standardní možnosti, zastupitelé schvalují uzavření 

smlouvy o zápůjčce finanční hotovosti od soukromého subjektu (spol. UNIPRAG)s úrokem 2% ročně 

se splatností k 31.12. 2019 a pověřují starostu podpisem smlouvy. 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

Bod č.2  programu: 

Usnesení č. 3: 

Zastupitelé berou na vědomí a schvalují úhradu rozdílu v elektrické energii MŠ Řitka. 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Bod 3. programu: 

Starosta navrhuje připravit a schválit rozpočet před koncem roku, aby obec nemusela později přijímat 

rozpočtové provizorium. Starosta rovněž požádal zastupitele, aby si připravili své požadavky a návrhy, 

které budou zapracovány a zohledněny v rozpočtu. 

 

- starosta informoval o odchodu účetní p. Vaňáskové do důchodu k 31.12. 2019. Účetnictví obce 

převezme p. Samková, která dříve zpracovávala účetnictví pro obec Všenory a pracovat bude externě. 

Ostatní agendu, kterou vykonává p. Vaňásková, převezme od příštího roku p. Macháčková. 



- starosta informoval ohledně přípravy nové smlouvy o pronájmu se společností Vodafone, kdy 

společnost je v prodlení s předložením právních a technických dokumentů (údajně kvůli celoevropské 

fúzi s UPC). Jak již starosta informoval při předchozím jednání ZO bylo se společností Vodafone 

dohodnuto zvýšení nájmu ze současných necelých 80 000-, Kč ročně, na 150 000 ,- Kč ročně s tím, že 

byla dohodnuta předplatba nájmu na dobu 5 let tj. ve výši 750.00,- Kč 

 

Usnesení č. 4: 

Zastupitelé souhlasí s přijetím částky 750.00,-Kč od společnosti Vodafone a pověřují starostu 

k podpisu smluvních dokumentů. 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

Různé 

- Sokol Řitka oznámil dopisem p. starostovi, že na Ladech se patrně „stářím“ rozbila (propadla) výpust 

u odvodňovacího šachty a požadují opravu. Ze souvislostí vyplývá, že výpust poničil při mulčování 

traktorista. Náklady na opravu si tedy musí zajistit sám Sokol nebo požadovat plnění z pojistky osoby 

provádějící mulčování. 

- starosta informuje o žádosti p. Křístkové – o.s. JK Norma na konání akce v souvislosti s výročím Latty 

Brandisové a vydáním knihy. Obec poskytuje částku 10 000Kč jako dar 

Usnesení č. 5: 

Zastupitelé schvalují poskytnutí částky 10 000Kč o.s. Norma formou daru. 

Hlasování:     pro: 6 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

- obec přispěje částkou 5 000Kč na rybářskou zábavu, kde je jako spolupořadatel 

- p. Bartůněk navrhuje, pozvat do MŠ profesionálního topenáře, který zkontroluje nastavení vytápění 

- zastupitelé navrhují uspořádat letos setkání u stromečku v pátek 20.12. 2019, případně v neděli 

22.12. 2019. Rozhodne se podle toho, jak bude mít čas p. Vojtek (moderování večera) a p. Urbánek 

(zajišťuje občerstvení)  

- p. Hrdlička se obrátil na obec ohledně možnosti využití multifunkčního hřiště pro svůj sportovní 

klub. Dotazy p. starosta zodpověděl, přislíbil možnost finančního příspěvku na činnost a též v případě 

pořádání akce typu Dětský den apod. 

 

Zasedání bylo ukončeno v 11:20 hod. 

 

V Řitce dne 22.7. 2019 



 

 

Zapisovatel:                                                                                                                Starosta: 

Věra Macháčková                                                                                                      Mgr. Kamil Abbid 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

Marie Léblová                                                                                                              Martin Bartůněk 

 

 

  

 

 

 


